
VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

BUURTVERENIGING BUYTENRODE 13 MEI 2022 

 

 

Aanwezig: 

T. Kiehl, D. Verbruggen, Th. Hebing, R. Kreefft, M. Mourits. 

Bestuur: 

L. Kiehl, M. de Gee, R. de Jonge, A. van der Meer. 

Afwezig met kennisgeving: 

W. Wenning (penningmeester), S. Wenning, T. van der Meer, M. 

Huiskamp. 

1. Opening. 

De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering om 20.00 uur. 

Hij memoreert het overlijden van onze oud-voorzitter en erelid Ben 

Kruse, die op 20 maart 2022 is overleden. Er volgt korte tijd stilte om 

hem te gedenken.  

2. Vaststellen agenda en binnengekomen stukken. 

De agenda wordt vastgesteld. Er zijn geen binnengekomen stukken 

anders dan de berichten van verhindering. 

3. Verslag ALV van 25 juni 2021. 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd. 

4. Goedkeuring jaarverslag van bestuur en werkgroepen. 



Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd.   

5. a. Goedkeuring Financieel jaarverslag 2021 alsmede verslag van 

de kascontrolecommissie; b. Décharge. 

Theo Hebing zegt dat de kascontrolecommissie de boeken 

steeksproefsgewijs heeft gecontroleerd. De penningmeester heeft 

toen een verklaring gegeven voor het negatieve resultaat. De commissie 

verklaart er van uit te gaan dat dit negatieve resultaat eenmalig is 

geweest. De commissie heeft geen schriftelijk verslag vastgelegd. Rob 

Kreefft stelt daarna voor het mondeling verstrekte verslag goed te 

keuren.  De ALV gaat hiermede akkoord en verleent het bestuur 

décharge. 

6. Begroting 2023.  

De voorzitter wijst op de hoogte van de begrote energierekening. Toos 

Kiehl stelt voor om de gebruikers van de accomodatie te vragen zo veel 

mogelijk de deuren te sluiten om energie te besparen. Zij heeft 

geconstateerd dat de buitendeur vaak openstaat. Leo legt uit dat in het 

huidige systeem de Gemeente één keer per dag de verwarming aan- of 

uit kan zetten. Hij spreekt het vermoeden uit dat na de zomer de 

situatie wordt verbeterd, waardoor wij zelf de temperatuur beter (= 

goedkoper) kunnen regelen. Er is geld gereserveerd voor onderhoud, 

zoals het vervangen van lamellen. Op een vraag van Dries Verbruggen 

over de baropbrengsten antwoordt de voorzitter dat deze niet 

verhoogd behoeven te worden; bovendien is het ingewikkeld de kassa 

daarvoor aan te passen. Er wordt op gelet, dat de alcoholische dranken 

altijd duurder zijn dan de niet-alcoholische. Marnix Mourits vraagt of 

er niet een betere ingang kan worden gevonden bij de Gemeente over 

de energiekosten. De voorzitter hoopt dat de nieuwe wethouder 



toegankelijker zal zijn. 

7. (Her)verkiezing bestuursleden.  

Leo Kiehl moet volgens het schema dit jaar aftreden en is herkiesbaar. 

Hij had zich herkiesbaar gesteld en er hadden zich geen 

tegenkandidaten gemeld. De ALV gaat akkoord met de 

herbenoenoeming. 

8. en 9. Wat verder ter tafel komt en Rondvraag. 

Theo Hebing vraagt naar een bankje voor op het terras. Dit blijkt € 

1175,-- ex BTW te kosten. Ook komen er nog plaatsingskosten bij. Het 

bestuur zal zich hierover nader beraden. Dries Verbruggen vreest dat 

de site van de BV niet beveiligd is. De melding hierover ligt (b)lijkt te 

komen van zijn eigen browser; anderen krijgen deze melding niet. 

Verder vraagt hij wat de voordelen zijn van een lidmaatschap voor 

deelnemers van een activiteit. De voorzitter wijst op inspraak op het 

bestuur en gebruik van de buurtruimte en de bar. 

10. Sluiting.  

De voorzitter dankt ieder voor zijn inbreng en sluit de vergadering om 

20.40 uur. 

 


